
 

 

Referat af bestyrelsesmøde d.28.maj 2022 

Tilstede: Lise, Annelise, Find, Sabrina 
 
Skilte 
Dobbelt-side vejskilte er bestilt til Apollovej og Hellasvej 
 
Bump på vej 
Pga. høj hastighed fra biler på Thorsvej, undersøger vi muligheden for et ekstra bump, da det 
kræver tilladelse. 
 
Vejsyn 
Jesper kommer og udbedrer sætningsskader, men ikke slaghuller, da det er almindelig slitage. 
Aarslev kommer og retter skæve brønde. 
 
Hjertestarter 
Vi er gået videre med hjertestarter og er gået sammen med Lyngtoften om udgifterne. Vi regner 
med at bruge 10.000 - 15.000 DKK på dette fra buffer-posten. 
 
Hegn 
Som bestyrelse bakker vi op om den nuværende tekst i vedtægterne, da denne blev godkendt 
på GF 2021. Vi skal selvfølgelig stemme om forslaget denne gang, da GF er den højeste 
myndighed. Så vi må se hvad flertallet siger. 
Vi har forstået at Lokalplanen vægter højere end vedtægter og hegnsloven. 
Uanset, så er bestyrelsen ikke til for at håndhæve hegnslov eller lokalplanen. Er man utilfreds, 
og kan det ikke klares med en god konstruktiv dialog med naboerne, så må man henvende sig 
til kommunen. 


